
 

  

Utses att justera Idun Lindgren 

Digital justering 2024-05-31  Paragrafer § 17 - § 24 

  

Sekreterare Andréa Kihl  

  

Ordförande Bayan Aljnadi  

  

Justerare Idun Lindgren  

  

 

Anslagsbevis 

Sammanträde Ungdomsfullmäktige 2024-05-23 

Förvaras hos Kommunledningskontoret  

Anslaget sätts upp  

Anslaget tas ner  

  

Ansvarig ………………………………………… 

 Andréa Kihl 

Digitalt justerat  
 

  Protokoll 

Ungdomsfullmäktige 

2024-05-23 

 

Sammanträde Ungdomsfullmäktige 
Plats och tid Skiensalen, Rådhuset,  kl. 17:00-19:00 2024-05-23 
  
Ledamöter Mohamed Mohamed 

Matilda Karlsson 

Alicia Klomp 

Engla Stille 

Idun Lindgren 

Ludwig Andersson 

Aisha Hasan  

Signild Henriksson  

Ahlam Hussein 

Sibell Abousamra 

Hajira Hasan 

Bayan Aljnadi 

 
Tjänstgörande ersättare Alisa Kuc 

 

 
Ersättare  

 
Övriga  

Andréa Kihl, demokratiutvecklare/utredare 

Janni Olsson, trädsgårdsingenjör, samhällsbyggnadsförvaltningen 

Torsten Torstensson, (L) 

Tomas Hesselroth (L) 

  



 
  Protokoll 

Ungdomsfullmäktige 

2024-05-23 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 17 Dnr  

Upprop och val av justerare 

Sammanfattning 

Idun Lindgren, vice ordförande, utses till justerare 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

  



 
  Protokoll 

Ungdomsfullmäktige 

2024-05-23 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 18 Dnr KS/2023:562 

Medborgarförslag om multisportarena för barn och unga på 

Kurveröd 

Sammanfattning 

Janni Olsson arbetar som trädgårdsingenjör på samhällsbyggnadsförvaltningen. Hon 

berättar om pågående arbetet med att se över aktivitetsytor som finns i kommunen. 

Oftast är aktivitetstytorna idag grusytor med två mål. Samhällsbyggnadsförvaltningen 

och Kultur och fritidsförvaltningen ser över behovet av aktiva mötesplatser för att 

kartlägga och på sikt utveckla dessa platser. Janni berättar om medborgarförslaget om 

Mutisportarena på Kurveröd. Ungdomsfullmäktige diskuterar medborgarförslaget 

utifrån ett antal frågor som underlag. 

 

Sammanfattning från diskussioner i grupp 

 

• Ungdomsfullmäktige anser att det behövs en multisportplan på Kurveröd då det 

inte finns något i närheten. Det är samtidigt viktigt att förbättra det som finns i 

kommunen på andra ställen där det också bor många barn och unga, ex. 

Tureborg.  

• 3 km är en distans man hade kunnat vara beredd att åka för att ta sig till en 

multisportplan 

• Det behövs lampor på bollplaner. Barn spelar på dagtid, på kvällen är det äldre 

ute och spelar 

• Vattenkran önskas på plats för att fylla vattenflaskan  

• Möjlighet att låna bollar på plats, med pantsystem 

• Bra med högre nät runt bollplaner 

• Schackrutor på aktivitetsplatser kan vara ett alternativ för äldre 

• På vintern bör ytorna kunna göras om till isrink 

• Som alternativ till bollsport föreslås: utegym, klättring (finns vid Bjursjön med 

det är långt bort), murar för ex parkour, King-rutor 

  

Beslutsunderlag 

Medborgarförslag inkommet 2023-10-26 

Beslut 

 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att ställa sig bakom medborgarförslaget och att skicka med synpunkterna som remissvar 
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Ungdomsfullmäktige 

2024-05-23 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
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Ungdomsfullmäktige 

2024-05-23 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 19 Dnr  

Information från Sveriges ungdomsråd 

Sammanfattning 

Linnea Grönberg från Sveriges Ungdomsråd deltar digitalt. Sveriges Ungdomsråd är en 

paraplyorganisation som samlar alla ungdomsråd i Sverige. Som medlem kan man ta del 

av bland annat aktiviteter och utbildningar. Om ungdomsfullmäktige vill gå med krävs 

att tre st skriver under och att ungdomsfullmäktige skickar en årsrapport i slutet på varje 

år. Första året är gratis sen kostar det 500 kr/år.  

 

Ungdomsfullmäktige röstar om deltagande i Sveriges Ungdomsråd och  

11 av 12 röstar för att vara med.  

 

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att bli medlemmar i Sveriges Ungdomsråd 
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Ungdomsfullmäktige 

2024-05-23 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 20 Dnr  

Ungdomsfullmäktiges medverkan i Dalabergs-och 

Tureborgsdagen 

Sammanfattning 

Diskussion förs om vilka som kan delta på Dalabergs-och Tureborgsdagen samt vilka 

aktiviteter ungdomsfullmäktige ska ha på plats.  

 

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att notera informationen 
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Ungdomsfullmäktige 

2024-05-23 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 21 Dnr  

Ungdomsfullmäktiges deltagande i poesifestivalen 25 maj 

Sammanfattning 

Aïsha, Hajira och Mohamed berättar vad de kommer att göra på poesifestivalen den 25 

maj. 

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att notera informationen 

  

 

 

 

 

 

 

  



 
  Protokoll 

Ungdomsfullmäktige 

2024-05-23 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 22 Dnr  

Ungdomsfullmäktige besök på fritidsgårdar 

Sammanfattning 

Utifrån diskussion med fritidsledarna i mars beslutade ungdomsfullmäktige att besöka 

fritidsgårdar och ge dom förslag på hur de kan förbättras för att locka fler ungdomar. 

Mohamed har varit på Dalabergs fritidsgård och bollat idéer med personal och 

ungdomar.  

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

 

att notera informationen 
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2024-05-23 
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§ 23 Dnr  

Beslut om avslutningsmiddag för ungdomsfullmäktige 

Sammanfattning 

 

Ordförande Bayan informerar om att vi ska välja ställen som kommunen har avtal med. 

Hon ska därför kolla med Carlia. Förslag på datum för avslutningsmiddag är den 8 juni, 

men det beror på ifall Carlia har tillgänglighet.    

 

Beslut 

  

Ungdomsfullmäktige beslutar 

 

att notera informationen 
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2024-05-23 

 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 24 Dnr  

Övrigt 

Utvärdering av mandatperioden 

Ordförande Bayan håller i en utvärdering av mandatperioden tillsammans med 

ungdomsfullmäktige, utifrån två frågor som diskuteras i grupp och sen sammanfattas i 

helgrupp:  

 

Vad har fungerat bra under mandatperioden?  

Det har varit intressanta ämnen och saker som vi har kunnat ändra i kommunen. 

Mer personer inblandade nu- vi har haft kontakt med fler människor i Uddevalla 

kommun.  

Vi har fått mycket besök och fått fler remisser. 

Fler vet vilka ungdomsfullmäktige är nu. 

Fotbollsturneringen blev bra. 

 

Vad kan ungdomsfullmäktige göra bättre nästa mandatperiod?  

Att få saker gjort snabbare. Känns som ungdomsfullmäktige fått mindre gjort denna 

mandatperiod. 

Ungdomsfullmäktige borde ha en större aktivitet i slutet på året som vi börjar planera 

tidigt. Vi bör göra mindre och större aktiviteter som är bättre planerade och att vi har 

andra med oss i planeringen. 

Vi ska vara närmare politiken, i deras möten. 

Att ha fler möten i ungdomsfullmäktige. 

Viktigt att fler ställer upp när vi har aktiviteter i ungdomsfullmäktige: Vi röstar fram 

saker som vi sedan är dåliga på att genomföra, det kan sänka förtroendet.  

Ett förslag som lyfts är att ha ett schema där alla får delta i någon aktivitet så att det inte 

bara ligger på några få engagerade.  

 

 

Beslut 

Ungdomsfullmäktige beslutar  

att notera informationen till protokollet  

att ta upp detta med ungdomsfullmäktige inför en ny mandatperiod 
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